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Abstract (en)
In the case of a ceramic insulator block (1) for halogen lamps, which has a flat duct (2) with a flange (3) on its output side (4), the insulating block
(1) is provided on the input side (9) of the flat duct (2) with a recess (10) having a bell-shaped contour. The apex (11) of the recess extends towards
the output side (4) of the flat duct (2). The recess has an apex height Hs of </= 40%, an apex radius Rs of </= 20% of the height H of the insulating
block (1), and a base radius RB between 140% and 60% of Rs. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dem keramischen Isolierstein (1) für Halogenlampen, der einen flachen Kanal (2) mit Rücksprung (3) auf seiner Ausgangsseite (4) aufweist, ist
der Isolierstein (1) auf der Eingangsseite (9) des flachen Kanals (2) mit einer Ausnehmung (10) mit glockenförmiger Kontur versehen. Der Scheitel
(11) der Ausnehmung erstreckt sich zur Ausgangsseite (4) des flachen Kanals (2) hin. Die Ausnehmung weist eine Scheitelhöhe HS von <= 40 %,
einen Scheitelradius RS von <= 20 % der Höhe H des Isoliersteins (1) und einen Basisradius RB zwischen 140% und 60% von RS auf. <IMAGE>
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